
 

 

 

Behandellijst Commissie Burger & bestuur vergadering 18 februari 2013 

 

Aanwezig:  

Voorzitter:   mevrouw C.M. Schipper 

Commissiegriffier:  mevrouw C.J.M. Swart 

Portefeuillehouders:  mevrouw, Wethouder W. Bijman 

CDA:    mevrouw M.H. de Boer, mevrouw M.C.A.Sjerps 

VVD:    W.A.J. Fakkeldij, R.J.N. Olij 

OK(é):   mevrouw S.M.S.  Vlaar , J. Mollet 

PvdA:   mevrouw E. Rutten, G.B.M. van Beusekom 

GBK:   mevrouw C.C. van Leijen-Spaansen, P. Bakker 

 

Verhinderd:   mevrouw Burgemeester L. Sipkes, R. Klok 

 

1 Opening. 

2 De agenda voor deze vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3 De behandellijst van 21 januari wordt vastgesteld met de opmerking dat de burgemeester 

wèl aanwezig was. 

4 Er zijn geen ingekomen stukken. Wethouder Bijman informeert de commissieleden dat de  

het Haalbaarheidsonderzoek Brede School Avenhorn/De Goorn wordt geagendeerd voor 

de komende Commissievergadering Burger & Bestuur van maart. 

5 Spreekrecht niet geagendeerde agendapunten: geen. 

6 Vaststellen beleidskaders voor de nog op te richten werkorganisatie Westfriesland. Het 

voorstel is besproken en wordt geagendeerd voor de raadsvergadering van 11 maart 

2013. 

7 Kredietaanvraag ten behoeve van recreatieve voorzieningen zwembad Buitenmeere. Het 

voorstel is besproken en wordt, met een kleine aanpassing, geagendeerd voor de 

raadsvergadering van 11 maart 2013. 

8 Kredietaanvraag kleedaccommodatie Omni Victoria Obdam. Het voorstel is besproken en 

wordt, met een kleine aanpassing, geagendeerd voor de raadsvergadering van 11 maart 

2013. De voorwaarden die de gemeente stelt worden schriftelijk nagezonden. 

9 Wijziging vertegenwoordiging gemeenschappelijke regelingen. Het voorstel is besproken en 

wordt geagendeerd voor de raadsvergadering van 11 maart 2013. 

10 Beleidsregels schuldhulpverlening. De beleidsregels zijn voor kennisgeving aangenomen. 

11 Managementrapportage Sociale Zaken vierde kwartaal 2012. De rapportage is voor 

kennisgeving aangenomen. 

12 Rondvraag: mevrouw De Boer informeert naar de daling van het aantal 

basisschoolleerlingen in onze gemeente. Wethouder Bijman antwoordt dat deze 

landelijke trend ook bij ons is en dat hiermee rekening wordt gehouden. 

En mevrouw De Boer vraagt in welke commissie de beleidsregels huisbezoeken zal 

worden behandeld. Wethouder Bijman antwoordt dat dit niet behandeld wordt in een 

commissie maar schriftelijk wordt nagezonden. 

13 De voorzitter sluit de vergadering. 


